
 

Postpensjonistene i Agder 
Protokoll fra styrets møte  
Nr. 4 – 09.04.2025 – Posten Bring Kundesenter 

 

Til stede fra Styret: 

Margrethe Svee - nestleder 

Åshild Rødsås – økonomiansvarlig 

Odd Øyvind Fløysvik – sekretær 

Odd Jarle Korsvik – styremedlem 

Margunn Velure - styremedlem 

Gerd H. Eriksen – varamedlem 

Oddbjørn Lamo - varamedlem 

 

Forfall: 

 

 

Til stede, andre: 

Holger Zachariassen - redaktør av Sydvesten, 
fram til kl. 12 
Helge Moseid – Leder valgkomiteen 

Saksliste: 

1. Protokoll fra forrige styremøte 
2. High lights fra lederkonferansen i Postpensjonistene 1.-2. april v/Holger og Margrethe 
3. Ny leder i styret i avdeling Agder, jfr mail fra Holger vedlagt forslag til innkalling, gjennomføring av 

ekstraordinært årsmøte og valg 
4. Mottatte/sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 
5. Økonomi - status v/Åshild 
6. Turer i 2025 – status og evt avklaring 
7. Arbeidsplan 2025. Evt innspill fra pensjonister i vest-området til sted for medlemsmøte i oktober 
8. Eventuelt 

 

 

Ad punkt 1  

Vedtak: Godkjent 

Ad punkt 2 

Margrethe informerte fra lederkonferansen hvor hun og Holger deltok. Det var en hyggelig og sosial samling 
med mye interessant og lærerikt innhold. Tor Sætrang, kontaktperson e-helse Innlandet, hadde et innlegg om: 
hvordan kan teknologi bidra til å løse våre største samfunnsutfordringer. Han var innom KI, rask teknisk 
utvikling - raskere enn vi kan absorbere, verdigrunnlag, hvordan kunne bo lengst mulig hjemme, beredskap 
teknologi. 

Saken tas opp på nytt på neste styremøte når presentasjonen om «Teknologiløftet i Lillestrøm kommune» er 
mottatt. Da vil Holger og Margrethe også informere om andre saker fra Lederkonferansen. 

Ad punkt 3 

Pensjonistforbundet sentralt har påpekt at vi på årsmøtet ikke fikk valgt ny leder. Dette i henhold til vedtektene 
våre er det et must.  

Vedtak: 

Det ble enighet om snarest å avvikle et skriftlig ekstraordinært årsmøte med følgende punkter på dagsorden: 

1. Godkjenning av innkalling til ekstraordinært årsmøte. 



2. Godkjenning av skriftlig avstemning. 

 

3. Valg av ny leder. 

Valgkomiteen foreslår at  

• Nåværende nestleder Margrethe Svee velges til leder for 2025. 
• Nåværende varamedlem Oddbjørn Lamo velges til nestleder for 2025-2026. 
• Styret gis fullmakt til å fordele de øvrige styrevervene innenfor de som ble valgt på det ordinære 

årsmøtet. 

Innkalling sendes pr Sydvesten nr. 4 til alle medlemmer. 

Etter valg er avholdt vil styret konstituere seg. 

Ad punkt 4 

Mail fra leder Postpensjonistene angående valg av leder, se punkt 3. 

I tillegg mailer om Lederkonferansen, se punkt 2. 

Ad punkt 5 

Avdelingen har nå 340 medlemmer. 

Økonomi er fortsatt god.  

Konto 6330 benyttes til leie lokaler som årsmøte og medlemstreff. 

 

Ad punkt 6  

Tur til Lyngør har nå 48 påmeldte, kan få plass til ca. 50 personer 

Turen i høst til Montenegro er fulltegnet med 52 deltakere. Eventuelt interesserte vil bli satt på venteliste. 

Ad punkt 7 

Tas på neste møte siden Holger måtte forlate styremøtet kl.12. 

Ad punkt 8 

Faste treffsteder for våre medlemmer bør fortsatt stå i Sydvesten. 

Kan bli aktuelt med flere treffsteder. Undersøker muligheter med bl.a. Eric Rasmussen. 

 

Neste styremøte: 05.05.2025 
  
Møtet ble hevet kl.13:30 
 
 
Odd Øyvind Fløysvik 
Sekretær 
 

 

 

 

 

 

 

 



  

 


